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Ordförande: 

● Forum ekonomi har vi varit i kontakt med för värdering av den nya fastigheten.
Tyvärr var fastigheten värderad cirka 200.000 SEK mindre. Men den var baserad
på att fastigheten var tom men nu har vi andra förutsättningar. Vi har nu lämnat
över nya uppgifter till värderarna och hoppas på att fastigheten värderas på minst
motsvarande summa som vi avser att köpa.

● Banken kommer sedan att gå vidare med kreditnämnden för utbetalning av
summan när transaktionen ska äga rum och fastighetsövertag därefter blir
formellt klart.

● Vi är fortsatt intresserade av köpa köksutrustning. Processen är ännu inte klar
men det blir allt mindre sannolikt att vi kommer kunna köpa något. Det ser ut att
vara alltför krångligt och det bedöms vara nästa bättre att köpa utrustningen på
ett annat sätt.

Vice Ordförande: 

● Josefin berättar att två familjer har lämnat kön. Vi har 6 familjer i kön. Det är en
till familj som har tillkommit sedan igår.

● Vi har inte gått vidare med marknadsföreningen ännu. Planeras för det inom
närmaste dagarna/veckan.

●

Ekonomiansvarig: 

● Gustav berättar att 19700 kr har vi gått med plus i kassan vilket ger 2.488.000
SEK för totalsumma.

● Han kommer att snart arbeta med nästa års prognos.

● Vi har även lämnat över en prognos för nästa års verksamhet.



Föreståndare: 

● Anna berättar att på personalfronten jobbar man på och allt går som det ska. På
tisdag har man arbetsdag som ska beröra framtida verksamheten och vilka
grupperingar ska bildas.

● Vi har två inskolningar nära inpå. Vi ska lägga till dem på listorna och kommer att
få information som skickas till den gemensamma mailen. De är bjudna till
höströjet.

● Vi har några familjer som har missat sina planeringseftermiddagarna. Vi
diskuterar hur man ska nå ut till familjer. Vi har dessutom reservfamiljer på
arbetsveckor men inte på planeringseftermiddagarna.

Personalansvarig: 

● Elin berättar att vi vill anställa Aurora som timanställd fram till årsskiftet. Vi ska
skriva kontrakt och då har vi löneförslag på 29.900 SEK/månad baserat på att
hon inte är legitimerad ännu. Vill inte att hon ska gå på barnskötarelön men inte
heller som förskolelärarlön.

● Enkäten är skickade ut till personalen som kommer att vara grunden till
medarbetarsamtal och till viss del även lönesamtal.

Materialansvarig: 

● Lisa har varit i kontakt med Thormans för snöröjning. Vi har fått prognos på
2500-3500 SEK för ett år.

Sekreterare: 

● Vi har en ny kontaktperson på Azets som heter Mia Forsberg.

IT-ansvarig 



● Vi ska försöka lägga ordna med en direkt länk till anmälningarna.

●

Övriga frågor

Mötet avslutas: kl


